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Kaj nam pomeni konvertibilni dinar?
Markovičevim gospodarskim reformam očitno

ic ne zaupajo vsi. Ali vsaj ne v celoti. Naj so
njegovi računi še tako natančni in dobronamcmi,
nekateri kar ne morejo in ne morejo verjeti, da se
bo čarovnija v tako kratkem času zares obnesla.
Novi konvertibilni dinar se je sicer resda znašel na
tečajni listi, toda kaj, ko pa lo listo priznavamo
Mmo pri nas. Drugod, na Zahodu, pa je moi
dinar dobiti še vedno le v prosti prodaji. Prav zato
tudi zdajšnje preizkusno obdobje naše nove valu-
te doživlja zelo različne ocene: od glasnega opti-
mizma, do hude skepse.

Alenka Klančar, žtudentka iz Kamnika pod Knmom:
»Če ne drugega, imamo zdaj manj ničel in cene so se

vsaj nekoliko umirile. Ko greš v trgovino, zdaj vsaj veš,
s kakšno vsoto imaš opravka, prej pa često nisi vedel.
Skratka, upam, da se bo iz tega novega dinarja zares
uresničilo vsaj nekaj tistega, kar so nam obljubljali. Prav
preveč pa tudi ne verjamem, saj teh stvari ne moreš
vendar rešiti kar čez no£.«

Majda Dolinar, učenka OŠ iz Podrebri: ' ,

»Meni se zdi vse isto kot prej, samo štirih ničd ni
\et... Upam pa, da bo ta ukrep pomagal zmanjšati
inflacijo in da se bo še kaj pocenilo; če ne drugega, vsaj

kake obleke in mesni izdelki. Z novimi cenami nimam
kakih posebnih težav, zato se tudi v trgovini le še pored-
ko zmotim.«

Franc Lamovec, avtobusni sprevodnik z Briš:
»Žal za zdaj novega dinarja še nismo dovolj jzprobali'.

O tem, kako se bo obnesel, bomo lahko govorili šele čez
nekaj mesecev. Če se bodo cene umirile, bo v redu, sicer
pa ne vem, kako bo. Marke pa se vseeno splača še naprej
varčevati, saj je še zmerom neprimerno bolj zanesljiva in
trdna kot dinar. Po mojem nikoli ne bo propadla, prej bo
dinar«

Matjaž Dolinar, učenec OS iz Zaklanca:
»Zdaj je 5e slabše kot prej, saj je treba več računati.

Bolje pa je, ker smo za podlago vzeli m a r k o . . . Ce se
kdaj v trgovini ne znajdem, enostavno vprašam trgovke,
pa je zadeva rešena. V šoli pa se o vseh teh rečeh do zdaj
še nismo učili, samo včasih se malo o tem pogovarjamo
kar tako.o

Vinko Branneti, ključavniiar z Rakitne:
»Nimam nič proti vsem tem ukrepom, samo če bo

držalo. Če pa se bo Se naprej vse tako dražilo kot doslej,
bodo pa morali na vsak način popustiti tudi pri plačah, pa
čeprav utegne resno ogroziti Markovičev program. Prav
zato je težko govoriti tudi o samem dinarju; za zdaj se kar
dobro drži na tečajni listi, vprašanje pa je, kako dolgo bo
tam ostal.«
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